

STAMP 4Se Sample Tests

This is the **SPEAKING** section of the test. Read and listen to each prompt and then speak into the microphone to record your response. You will have two prompts to complete in this section. Remember to speak clearly and to say as much as you can about each prompt and to speak in Chinese.



这部分是口语考试。阅读并聆听每一道题目，然后用麦克风录下你的回复。在这个部分有两道题目需要完成。记住，口齿清晰，说越多越好，用中文答题。

如果有任何问题，请询问老师。

Please ask the teacher if you have any questions.

This is the **WRITING** section of the test. Read and listen to each prompt and then type your response into the input box on the page. You will have two prompts to complete in this section. Remember to write as much as you can about each prompt and to write in Chinese.



这是写作考试。阅读并听每个题目，然后在框里输入你的答案。在这个部分有两道题目需要完成。记住，写越多越好，用中文答题。

如果有任何问题，请询问老师。

Please ask the teacher if you have any questions.

This is the **LISTENING** section of the test. You will listen to audio recordings of people speaking and some announcements. Select the answer for each question by clicking on the best picture for that answer.



这部分是听力考试。在这个部分，你会听到一系列的录音，有关人，说话，或是广播，然后选最适合每个问题的图片作为答案。

如果有任何问题，请询问老师。

Please ask the teacher if you have any questions.

This is the **READING** section of the test. Read each question and then select the best answer for each question by clicking on the picture or word for that answer.



这是阅读考试。阅读每个问题，然后选该答案的图片或单词。为每个问题选择最佳答案。

如果有任何问题，请询问老师。

Please ask the teacher if you have any questions.

Course Description

Avant's proficiency tests are used worldwide to measure language learning outcomes, illustrate program quality, and create a path to a State and [Global Seal of Biliteracy](#). All Avant proficiency tests are aligned with the ACTFL Proficiency Guidelines.

AVANT STAMP

AGE: Grades 2-6, Grades 7-Higher Ed & Adult

SKILLS: Reading, Writing, Listening, & Speaking (different skill configurations available)

课程描述

Avant 的能力测试在世界范围内被用来衡量语言学习成果、说明课程质量，并创造通往国家和[全球双语印章的途径](#)。所有 Avant 能力测试均符合 ACTFL 能力指南。